
Referat DMJU-bestyrelsesmøde 

Afholdt i Søndersø 9. juni 2024 
Ingen afbud. Til stede var: Henning Lander (HL), Leif Ellehammer (LE), Willy Nielsen (WN), Per 

Olufsen (PO), Aage Thorhauge (AaT), Jesper Dahl (JD). 

 

Dagsorden: 

Kl. 10:00  Ankomst, kaffe og rundstykker. 

1) konstituering 

 2) Status 2024 udstilling – JD, WN, HL, PO, LE, Aat 

 3) Regnskab 2023 

 4) Udgifter, indtægter, nedskæringer, klub kontingent 

 5) Bestyrelsens data til bank m.m. 

 6) Regnskabs App. WN 

 7) Udstilling 2025 HL 

  Pause Frokost 

 8) Lidt mere i fortsættelse af punkt 7) 

 9) Hjemme side opdateres WN 

  E-mails WN 

 10) Medlemskab for forhandler WN 

 11) udgår 

 12) Jernbane Museet WN 

 13) udgår 

 14) Årets model / Fotokonkurrence HL 

 15) Model tog for alle 2026 PO 

 16) Udgår 

 17) Eventuelt med dato for næste bestyrelsesmøde. 

 18) Farvel og tak 

 

Formanden HL bød velkommen og under morgenkaffen blev der drøftet forskellige generelle 

betragtninger.  

Herefter gik man i gang med den omfattende dagsorden. 

 

ad 1. Bestyrelsen konstituerede sig efter den afholdte generalforsamling i Kolding den 6. april 

2024 således: 

Formand Henning Lander 

Næstformand Leif Ellehammer 

Kasserer Willy Nielsen 

Bestyrelsesmedlem Per Olufsen 

Bestyrelsesmedlem Aage Thorhauge 

Generalforsamlingen havde desuden valgt: 

Bestyrelsessuppleant Jesper Dahl 

 

 

 

 

 



 

ad 2. 

Udstilling 2024. JD: indgang OK, evt. mindre antal bemanding 2025 

God udstilling, god stemning. 

WN: god opstilling og gode halplaner. Der ønskes større målangivelser på kommende tegninger. 

Gode kassesluser og god armbåndskontrol. 

HL: gode forløb med opstilling tidsmæssigt. DMJU standen godt besøgt og god kontakt med 

handlende og klubber. 

Der skal indkøbes flere batterier til børnetoget. Forplejning fungerede fint. 

LE: publikum var generelt meget/stort tilfredse med messen. 

AaT: Brandalarm, DMJU har ikke modtaget nogen regning og det var er problem mellem hallen 

og brandvæsen. Afviklingen forløb stort set til fredsstillende. 

PO: God PR for udstillingen for/under og efter med uddelte flyers og stor synlighed på rullende 

reklameskilte ved 4 indfaldsveje til Kolding. 

WN: det var en succes med scannede børnebilletter på nettet. 

 

ad 3. 

kassebeholdning bærer præg af øgede udgifter. Der er lavet aftale med ekstern 

regnskabsføring. Og regnskabet forenkles og startes på frisk pr. 1. januar 2024. 

Regnskab for Kolding udviser med ca. 1.500 betalende besøgende et underskud på ca. 45.000. 

Hertil kommer eventuel plus eller minus vedrørende momsregnskab. 

 

ad 4. 

JD nævner, der skal tænkes på nedskæringer og besparelser på alle poster. Der nævntes 

konkrete punkter og satser, som dog alle nærmere skal drøftes nærmere i bestyrelsen. 

 

ad 5. i.a.b. 

 

ad 6. 

WN: fortæller om en app ved diverse udgifter. Hvert enkelt bestyrelsesmedlem har modtaget et 

Link hertil dette system. 

 

ad 7. 

Udstilling i Tåstrup 28.-30. marts 2024. 4 haller er bestilt. Klubber indkaldes senest 1. 

december. Sponsorer senest 1. januar. 

Der undersøges vedrørende reklamer i eget messeblad samt udenlandske blade. 

 

ad 8. fortsættelse af 7) 

 

ad 9. 

WN omkring hjemmesiden. Flere gode indlæg. WN kommer senere med et forslag til nyt layout. 

 

ad 10. 

WN fortalte om firmaer, der ønsker at være støttemedlemmer af DMJU. Emnet drøftes senere i 

bestyrelsen og tages evt. op på generalforsamling 2025. Kræver vedtægtsændring. 

 

ad 11. i.a.b. 



ad 12. 

WN fortæller om Jernbanemuset, som eventuelt skal inviteres til kommende arrangementer. 

 

ad 13. udgår 

 

ad 14. 

HL informerer at Fotokonkurrencen styres af Aage Thorhauge og Årets Model styres af Hans-

Otto Wrang-Andersen. 

 

ad 15. 

angående udstilling 2026 undersøges der flere alternativer. Og fokus skal rettes nu. JD og WN. 

 

ad 16. udgår  

 

ad 17.  

næste møde aftalt til 15. september i Søndersø. 

 

ad 18.  

mødet afsluttet kl. 15.40 

 


